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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol, mikor, milyen forrásból és mekkora 
költségvetéssel létesül Veszprémben hulladékátrakó állomás a királyszentistváni 
hulladékkezelő telep bezárása miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Észak-Balatoni Regionális Hulladékkezelő királyszentistváni telepének működésével 
kapcsolatban „Valóban vizsgálja-e az Innovációs és Technológiai Minisztérium új helyszín 
kijelölésének lehetőségét? Hol lehet az új helyszín?” címmel feltett K/2703-irományszámú írásbeli 
kérdésemre adott válasz azt tartalmazza, hogy a nem megfelelő működés miatt a hulladékkezelési 
tevékenység áthelyezésre kerül, a helyszín kijelölése folyamatban van, de a hulladékkezelő 
központhoz kapcsolódó kötelezettségek miatt a telep tevékenysége 2018 vége előtt nem számolható 
fel. A válaszból kiderül az is, hogy Veszprémben létesül egy a hulladék jövőbeni szállításához 
szükséges átrakó.

Magyarország Alaptörvénye (2011. április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az
egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1)
bekezdése alapján kérdezem, hogy
- Veszprémben hol, mikor, milyen forrásból és mekkora költségvetéssel létesül hulladékátrakó 
állomás?
- A helyszín kijelölése és a források biztosítása érdekében történt-e egyeztetés Veszprém Megyei 
Jogú Város képviselőivel?
- Van-e megoldás és garancia arra, hogy a veszprémi átrakó állomás ne okozzon a 
királyszentistvánihoz hasonló szaghatást?



- Hol jelölik, jelölték ki az új hulladéklerakási helyszínt?
- Az átrakó állomás és az új helyszín milyen hatással lesz a szolgáltatási díjakra?
- A bezárásra kerülő királyszentistváni telep rekultivációja szerepel-e a tervek között?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. november 16.

Mesterházy Attila
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